
   

 

Almere, 11 juni 2024 

Nieuwsbrief van HSV Almere, nummer 58 

 

 

Geacht lid van onze vereniging, 

  

Met veel plezier sturen wij u weer een nieuwsbrief met info over afgeronde activiteiten, komende 

activiteiten en, zoals eigenlijk iedere keer weer, een dringende oproep voor helpende handen. En 

die helpende handen hebben we binnenkort hard nodig, kunt u 1 of meerdere keren voor 2 

uurtjes op een dag even bijspringen? 

  

  

VISles op school: binnenkort in Almere. Kunt u helpen? 

VISles op school is een initiatief vanuit Sportvisserij Nederland en is bedoeld om kinderen op de 

basisschool te laten ervaren wat er allemaal aan planten en dieren in en aan het water leven. Ze 

maken kennis met de sportvisserij en met de lokale hengelsportvereniging en daarnaast leren ze 

om op een verantwoorde manier om te gaan met -->> lees verder 
 

 

   

 

 

 

   
  

  

Met de jeugd karpervissen op Toms Creek 

https://5c9wc.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/SMK1E8tHeFuBmo9B5TSuLUbywuzz/-UYd32sX08bV
https://5c9wc.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/SMK1E8tHeG13Ewy8GdcORJuivDaF/kn9IMhADzg0E


 

Op woensdagmiddag en woensdagavond 10 juli organiseren we wederom een karperdag voor de 

jeugd op Toms Creek te Lelystad. We bieden alle jeugdleden op deze dag de kans om met de 

methodfeeder óf met de vaste stok met elastiek een -->> lees verder 

  
 

 

   

 

 

 

   
 

 

 

Uniek: samenwerking met vogelhospitaal Naarden 

Heel soms verschijnen er foto’s in de media van vogels die zijn verstrikt in visdraad of 

rondzwemmen met kunstaas in hun snavel, dat willen wij natuurlijk niet! Dus wat doe je dan als 

Hengelsportvereniging: wegkijken of je verantwoordelijkheid nemen? Uiteraard kiest HSV Almere 

voor het laatste, want dierenwelzijn staat hoog in het -->> lees verder 

  
 

   

 

 

 

   
  

 

Slaat wethouder Luijendijk van de gemeente Almere door? 

Het lijkt erop dat wethouder Jesse Luijendijk, die dierenwelzijn in de portefeuille heeft zich meer 

conformeert aan de standpunten van zijn eigen politieke partij (PvdD, het zal u niet verrassen) 

dan dat hij zich onafhankelijk opstelt en zich op die manier samen met de stakeholders inspant 

om een mooie en verstandige dierenwelzijnsnota te ontwikkelen. We hebben één en ander voor u 

op de website gezet, als u wilt weten hoe de Almeerse politiek werkt en op welke manieren dhr. 

Luijendijk zijn partijprogramma denkt door te drukken moet u ze vooral even lezen: 

https://5c9wc.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/SMK1E8tHeG7uh5n5RnlsX9DStWAV/tE2VrxU6loTC
https://5c9wc.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/SMK1E8tHeGEm9Ec2cxvMcyWCrokl/J7IUDBhaTfxd
https://5c9wc.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/SMK1E8tHeGLdbNQzo84qinowq7L1/CXjUIMbFgjlK


 

• Hengelsport en Almeerse politiek: de stand van zaken 

• Slaat wethouder Jesse Luijendijk op hol? 

  
 

 

   

 

 

 

   
 

 

 

Tot slot 

 

U ziet het, stil is het nooit in Almere en wij vragen ons af of dat ooit anders zal worden.  

  

Tot zover deze 58e nieuwsbrief. Mocht u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen hebben 

kunt u ons natuurlijk altijd mailen maar ook voor ideeën en suggesties staan wij altijd open. 

Blijf gezond!!! 

 

 

Met vriendelijke groet namens het bestuur, 

 

Jos Holla 

Secretaris HSV Almere 

www.hsvalmere.nl 

info@hsvalmere.nl 
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